
Referat af bestyrelsesmøde søndag d. 23/4 23 

 

1. Der arbejdes på forstærkning. Se evt. referat på digelagets hjemmeside. 

 

2. Der er blevet snakket om et større samarbejde om vedligehold af bla.  grøfter og veje på 

ENFF møde.  

Sammenlægning af grundejerforeninger har lange udsigter, men et øget samarbejde synes 

bestyrelsen kunne være en god ide. 

 Vi tager en drøftelse om det på generalforsamlingen. 

 

3. Vedligehold af grøfter er midlertidig sat på pause pga. arbejdet med forstærkning af diget. 

 Der er lavet en aftale med klipning af grønne områder. 

 

4. Den ekstra trafik har været meget hård ved vejen, og det vil desværre være et problem indtil 

Niras projektet er afsluttet om ca. et år. 

 Det vil give lidt problemer med diverse omkørsler i forbindelse med kloakprojektet i 

naboområdet. Bestyrelsen er i løbende dialog de øvrige foreninger og Niras. Bomme bliver 

løbende taget ned og sat op efter aftale med Niras og naboforeningerne. 

 

5. Ålborg kommune har nu brugt over to år på at behandle sagen. Det kommunale system er 

tungt og langsomt, men vi forventet at der kommer et svar i den nærmeste fremtid. 

 Susanne følger op igen, igen. 

 

6. I maj måned låner vi digelaget 50.000,- kr. i forbindelse med VVM redegørelse og ansøgning 

til Ålborg kommune, vedrørende forstærkning af diget. 

 Vi fastholder kontingent. 

 Vi har tilrettet budget til generalforsamlingen. 

 

7. Kristine laver plan for afviklingen af generalforsamling 

 

8. Efter henvendelse fra en grundejer, har bestyrelsen valgt at sætte to skilte med ”lukket 

område” ved krydset der skiller Havørnen og Kongeørnen. 


